
Kuva

Uimahallin tulevaisuudesta on tehty myös valtuustoaloite, joka käsitellään kevään aikana.

Puolueet kannattavat aikalisän ottamista uimahallin
osalta
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Investointilistan kärkipaikalla nyt juna-asema.

Valtuustopuolueet linjasivat, että uimahalli-investoinnin osalta otetaan aikalisä. Tammikuussa valtuustoseminaarissa sovittiin,

että ryhmät miettivät miten asiassa tulisi edetä. Maanantaina ryhmät kokoontuivat ja toivat ajatuksensa yhteiseen pöytään.

−Yhteinen näkemyksemme on, että uimahallin osalta otetaan nyt aikalisä ja käymme vielä läpi tehtyjä tutkimuksia valtuuston

kanssa, valtuuston puheenjohtaja Anna Helminen kertoi ryhmäpuheenjohtajien kokouksen jälkeen.

Aikalisällä tarkoitetaan ainakin parin vuoden aikaa, jolloin uimahallin peruskorjaus- ja uudisrakennusvaihtoehtoja selvitetään

lisää ja samalla nykyiseen uimahallikiinteistöön tullaan tekemään vain välttämättömät vuosikorjaukset, jolla pyritään

turvaamaan tilojen turvallinen käyttö.

.Valtuustoryhmät linjasivat tällä hetkellä ensisijaiseksi investoinniksi juna-aseman

Urheilutalon osalta on huhtikuussa 2022 on tehty jo sijoittumispäätös Ukonniemeen jäähallin yhteyteen. Tämän hankkeen

ohjausryhmässä on tavoitteena, että investointipäätös tehdään tulevana kesänä.
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